



# مؤسسة المروى

للمقاولات الخرسانية العامة

**Al-Marwa Foundation**

for General Concrete Contracting

من  
نحن  
who are we

مؤسسة المروى للمقاولات العامة ، شركة رائدة في مجال البناء والتشييد والتشطيب وإدارة المشاريع الإنشائية والمعمارية وحاصلة على شهادة تصنيف خدمات المدن ( تصميم وبناء فلل وملاحق - انشاء واشراف هندسي ترميم وتشطيب - صيانة منزلية - سباكة وكهرباء )

Al-Marwa General Contracting Corporation, a leading company in the field of building, construction, finishing and management of construction and architectural projects, and holds a certificate of classification of urban services Design and construction of villas and annexes - construction and engineering supervision, restoration and finishing - home maintenance - plumbing and electricity)

مؤسسة المروى

للمقاولات الخرسانية العامة

Al-Marwa Foundation  
for General Concrete Contracting





# رؤيتنا

Our vision

لنكون واحدةً من أولى شركات المقاولات والبناء في المملكة العربية السعودية يجب أن ينظر إلينا الشركاء و العملاء كجزء لا يتجزأ من عملية نجاحهم . لدينا الخبرة والمهارة والموارد لمواجهة تحدي ظروف أعمال المقاولات مع الالتزام بالتسليم في الوقت المحدد. ولذلك نحن نتوقع احتياجاتهم و نحقق كافة التزاماتنا تجاههم.

To be one of the first contracting and construction companies in the Kingdom of Saudi Arabia, partners and clients must see us as an integral part of their success process. We have the experience, skill and resources to meet challenging contracting business conditions with a commitment to on-time delivery. Therefore, we anticipate their needs and fulfill all our obligations towards them.

مؤسسة المروى

للمقاولات الخرسانية العامة

Al-Marwa Foundation

for General Concrete Contracting



## رسالتنا

Our message

نحن في مؤسسة المروى للمقاولات العامة نعتبر أن فهمنا وتقديرنا لمتطلبات العملاء هو سر نجاحنا. وإننا نؤمن بمفهوم " العميل مدى الحياة " ونبذل قصارى جهودنا لتقديم أفضل قيمة لعملائنا الأعزاء من خلال تزويدهم بأفضل المنتجات والخدمات.

We at Al Marwa General Contracting Establishment consider that our understanding and appreciation of clients' requirements is the secret of our success. We believe in the concept of "customer for life" and do our best to provide the best value to our valued customers by providing them with the best products and services.

مؤسسة المروى

للمقاولات الخرسانية العامة

Al-Marwa Foundation

for General Concrete Contracting





**أعمالنا**  
our business



**مؤسسة المروى**  
للمقاولات الخرسانية العامة  
**Al-Marwa Foundation**  
for General Concrete Contracting



# أعمالنا

## our business



# مؤسسة المروى

## للمقاولات الخرسانية العامة

### Al-Marwa Foundation for General Concrete Contracting





للتواصل

To contact us

 00966550111843

 almarwa001

 almarwa001@hotmail.com

 المملكة العربية السعودية - الأحساء - العيون

مؤسسة المروى

للمقاولات الخرسانية العامة

Al-Marwa Foundation

for General Concrete Contracting

